

الدكتور/ إبراهيم بن صالح النعيمي

حصل د. ابراهيم النعيمي على شهادة البكالوريوس من جامعة قطر ضمن الدفعة الاولى في عام 1977، وشهادة الدكتوراه في الكيمياء من جامعة جنوبي كاليفورنيا في الولايات المتحدة الامريكية عام 1983.

تولى عدة مهام اكايدمية وادارية منها رئيس جامعة قطر، ثم مؤسس ورئيس جامعة الهولندية في قطر، وتم تكليف د. النعيمي برئاسة لجنة تأسيس كلية المجتمع في قطر عام 2008، وقام بإنشاء الكلية وأصبح رئيس الكلية منذ نشأتها حتى عام 2018، ثم تم تعيينه بمرسوم أميري رقم 91 لعام 2017، وكيلا لوزارة التعليم والتعليم العالي. كما أنه يرأس مركز الدوحة الدولي لحوار الاديان منذ نشأته عام 2007 حتى تاريخه.

Dr. Ibrahim Bin Saleh Al-Naimi

His Excellency, Dr. Ibrahim Bin Saleh Al-Naimi is currently the Undersecretary of the Ministry of Education and Higher Education in Qatar. Prior to his appointment as the Undersecretary by the Emir of Qatar, His Highness, Sheikh Tamim Bin Hamad Al-Thani, Professor Ibrahim Al-Naimi was the founder and President of the Community College of Qatar from 2008 to May 2018. At the international level, Dr. Al-Naimi is recognized as a global ambassador promoting a culture of peaceful co-existence and acceptance of others. He has and continues to serve as Chair of Doha International Center for Interfaith Dialogue (DICID) since its inception in 2007 which serves as a platform for supporting an awareness of religious and cultural values in order to address the problems and issues of concern to all people around the world.

Professor Al-Naimi earned his Bachelor of Science degree in Education with Honor in Chemistry from Qatar University, and both an MA and a PhD in Chemistry from University of Southern California (USC).